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 Stadsstyrelsen tar del av tf. stadsdirektörens information om aktuella frågor. 
 

- Vikarierande personalchefen Eija Kavanti presenterar sig 
- Aktuellt kring trafikleder, planläggningschef Heidi Saaristo-Levin 
- Stadsstyrelsens aftonskola – temat personalfrågor, agenda och 

överenskommelse om tidpunkten 
- Stadsstyrelsens och ledningsgruppens gemensamma möte, 

överenskommelse om tidpunkten 
- Lägesbild för Varha 
- Förhandsuppgifter om bokslutet 
- Frågan om logotyp till stadsstyrelsen 12.2.2024 
- Annat aktuellt från tf. stadsdirektören 

 
 Stadsstyrelsen diskuterade följande ärenden:  

 
- Tf. personalchef Eija Kavanti presenterade sig.  
- Planläggningschef Heidi Saaristo-Levin presenterade nuläget kring Pargasleden, 
trafikarrangemangen kring Rävsundsbron, byggandet av lättrafikleden mellan 
Prostvik och Nagu centrum. 
- Fastighetschef Seppo Pihl presenterade lägesbilden kring Varha-fastigheter och 
dess hyror.  
- Styrelsens aftonskola kring olika personalfrågor kommer att hållas under våren 
2024.  
- Ekonomichef Petra Palmroos presenterade den preliminära bokslutsprognosen 
för 2023.   
- Tf. stadsdirektör Hanna-Maria Grandell presenterade nuläget i processen kring 
stadens logotyp.  
- Återkommer till ett datum för ett gemensamt möte för stadsstyrelsen och 
ledningsgruppen.  
- Diskussion om Forsstyrelsens verksamhet på orten.  
- Diskussion om hur ärendena mellan välfärdskommittén och Varha skall gå.  
- Styrelseledamot Tomas Björkroth redogjorde för Archipelagia Golfs ärende kring 
köpet av träningshall och stadens aktier i bolaget. Björkroth lyssnade in ärendet 
på aktieägarmötet i form av stadsstyrelsens representant.  
- Arbetet med stadsdirektörsavtalet går vidare. 
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